
Op de Steenbergse vliet van de Blauwe Sluis naar het Benedensas.

 Dinsdag 11 december 2018. Een luchttemperatur van 5°C s'morgens tot 8°C s'namiddags. Het 
begint fris te worden. De watertemperatuur is nu een 7°C. We varen met volle winteruitrusting, in 
de dektas waterdicht verpakt een reserve muts, ski handschoenen en chemische waterbestendige 
handverwarmers. Buiten het thermoacril ondergoed nog over het fleece onderpak een gewone jeans 
en daarover het droogpak en kajakchap. Vorige winter gebruikte ik nog een lange thermoacril 
onderbroek onder de fleece overall maar ik had de indruk dat de urinezak aan mijn onderbeen nogal
gekneld zat en dat zou misschien problemen kunnen geven, ook al blijk ik in de winter heel wat 

minder te drinken. Met twee paar sokken over mekaar en 
een dikke automat vastgemaakt op de bodem in het 
voorste deel van de cockpit om de voeten warm te houden
kunnen we er blijkbaar tegen. Ik heb ook twee 
hoofddeksels om af te wisselen, met wind kan ik de muts 
verdragen en zonder wind het gewoon hoofddeksel met 
brede rand. De keuze van hoofddeksel is wat moeilijk, ik 
zou nu eigenlijk voor de watertemperatuur de neopreen 
muts moeten dragen maar dat is snel te warm en daar 
moet ik dus wat toegeven op de veiligheid. 

 
 De zon staat nu laag en geeft een prachtige verlichting op de rietkragen en de bomen en struiken 
van de oevers. 

 



 De tocht van de Blauwe sluis naar het Benedensas (aan het Volkerak) is heen en terug 20 km. De 
wind was, zoals voorspeld matig (3-4 Bf)  en afnemend (2-3 Bf) naar de namiddag toe. Het was dus
een rustig tochtje. 
Tegen de middag kwam dan de jachthaven aan het Benedensas in zicht  waar ik zou landen aan de 
trailerhelling. 



 De terugtocht was even kalm als mooi. Veel verschillende eenden, een enkele fuut en aalscholver. 



 De constructeurs van de steigers aan de Blauwe sluis hebben, zij het dan achteraf, ook nog aan de 
kajakvaarders gedacht en een lagere balk aangebracht zodat uit- en instappen met lage steun 
mogelijk wordt.  Ook de balk tussen de steigers was nog iets te hoog maar het is allemaal goed 
doenbaar. Een hoge uitstap moet ook kunnen, het is een prachtige voorziening.
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